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PROTOKÓŁ Nr VII/15 

z obrad VII Sesji Rady Miejskiej w Bełchatowie 
z dnia 26  marca  2015 r. w budynku Urzędu Miasta, 

ul. Kościuszki 1 /Sala Herbowa/ 
 
 
 
 Początek obrad  - godz. 12.00 
 Zakończenie obrad - godz. 14.00 
 
 

Radni Rady Miejskiej VII kadencji obecni na VII Sesji: 
1. Brózda Sebastian 
2. Czechowski Adam 
3. Herudziński Radosław 
4. Janicka Joanna 
5. Koszek Paweł 
6. Kowalski Karol 
7. Kubiak Dariusz 
8. Markiewicz Tadeusz 
9. Markiewicz Zdzisław 
10. Muskała Grzegorz 
11. Matyśkiewicz Dariusz 

12. Naturalna Elżbieta 
13. Pagieła Małgorzata 
14. Pawlikowska Jolanta 
15. Pierzchała Krzysztof 
16. Pytlewska Dorota 
17. Skorupa Ewa 
18. Wata Krzysztof 
19. Wodziński Józef  
20. Wyczachowski Michał 
21. Wysocki Piotr 
22. Wyszyński Dariusz 
 

 
 

Radni Rady Miejskiej VII kadencji nieobecni na VII Sesji: 
1. Dżugaj Józef 

 
 
AD. 1 
Otwarcie VII Sesji. 
 
Obrady VII Sesji Rady Miejskiej w Bełchatowie otworzył Przewodniczący Rady 
Dariusz Kubiak. Przywitał Honorowego Obywatela Miasta Bełchatowa p. Tomasza 
Trawińskiego, wszystkich radnych Rady Miejskiej, zaproszonych gości, 
Kierownictwo    i pracowników Urzędu Miasta Bełchatowa, przedstawicieli mediów 
oraz wszystkich obecnych na sali obrad. 

 

Przewodniczący Rady Dariusz Kubiak po stwierdzeniu prawomocności obrad  
[w chwili otwarcia sesji na sali obecnych było 20 radnych] przystąpił do realizacji 
zaproponowanego porządku obrad. 
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AD. 2 
Ustalenie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Kubiak, zgodnie z § 28 Statutu Miasta 
Bełchatowa przystąpił do ustalenia porządku obrad VII Sesji Rady Miejskiej  
w Bełchatowie.  

Radny Tadeusz Markiewicz zgłosił wniosek formalny o zdjęcie z porządku obrad 
punktu dotyczącego projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf dla 
zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzenia  ścieków na terenie 
Miasta Bełchatowa na okres od 1 maja 2015 r.  do 30 kwietnia 2016 r. 
Uzasadniając powyższy wniosek radny powiedział, że podejmowanie decyzji w dniu 
dzisiejszym  jest przedwczesne, a otrzymany materiał ze spółki WOD.-KAN. jest za 
rok 2013. Brak jest danych dotyczących roku 2014 w tym danych, które wynikają ze 
sprawozdania Zarządu i decyzji o podjęciu uchwały o podziale zysku lub 
ewentualnie pokryciu strat spółki.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Kubiak zgłosił wniosek o wprowadzenie do 
porządku obrad dwóch projektów uchwał dotyczących: zmiany uchwały nr VI/35/15 
Rady miejskiej w Bełchatowie z dnia 26 lutego 2015 r. w sprawie określenia 
kryteriów rekrutacji stosowanych  na drugim  etapie postępowania rekrutacyjnego 
do przedszkoli publicznych Miasta Bełchatowa oraz projektu w sprawie zmiany 
uchwały nr VI/35/15 Rady miejskiej w Bełchatowie z dnia 26 lutego 2015 r.            
w sprawie określenia kryteriów rekrutacji stosowanych  na drugim  etapie 
postępowania rekrutacyjnego do oddziałów przedszkolnych w szkołach 
podstawowych Miasta Bełchatowa  w roku szkolnym  2015/2016. 

 
Wniosek radnego Tadeusza Markiewicza o zdjęcie z porządku obrad punktu 
dotyczącego projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego 
zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzenia  ścieków na terenie Miasta 
Bełchatowa na okres od 1 maja 2015 r.  do 30 kwietnia 2016 r. został przez Rade 
przyjęty 14 głosami „za”, przy 3 głosach „przeciw” i 5 głosach „wstrzymujących 
się” 
 
Porządek obrad VII Sesji Rady Miejskiej w Bełchatowie w brzmieniu jak poniżej, 
został przyjęty przez Radę 20  głosami „za” – jednogłośnie. 

Ustalony porządek obrad: 

1. Otwarcie VII Sesji. 
2. Ustalenie porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokołu z VI Sesji z dnia 26 lutego 2015 r. 
4. Rozpatrzenie  projektu uchwały Rady Miejskiej w sprawie utworzenia 

odrębnych obwodów głosowania w wyborach Prezydenta Rzeczypospolitej 
Polskiej. /druk nr 2/ 

5. Raport z wykonania zadań w zakresie realizacji Programu Przeciwdziałania 
Narkomanii Miasta Bełchatowa w roku 2014. /druk nr 3/ 

6. Rozpatrzenie projektu  uchwały o udzieleniu pomocy rzeczowej na rzecz 
Powiatu Bełchatowskiego./druk nr 7/ 
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7. Sprawozdanie  z realizacji zadań  z zakresu wspierania  rodziny za rok 
2014./druk  nr 4/ 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VI/35/15 Rady 
miejskiej w Bełchatowie z dnia 26 lutego 2015 r. w sprawie określenia 
kryteriów rekrutacji stosowanych  na drugim  etapie postępowania 
rekrutacyjnego do przedszkoli publicznych Miasta Bełchatowa. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VI/35/15 Rady 
miejskiej w Bełchatowie z dnia 26 lutego 2015 r. w sprawie określenia 
kryteriów rekrutacji stosowanych  na drugim  etapie postępowania 
rekrutacyjnego do oddziałów przedszkolnych  w szkołach podstawowych 
Miasta Bełchatowa  w roku szkolnym  2015/2016. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie 
zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Bełchatowa na lata 2015-
2021. /druk nr 5/ 

11. Rozpatrzenie projektu  uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie 
zmian w budżecie Miasta Bełchatowa na 2015 rok./druk nr 6/ 

12. Informacja z działalności Rady za okres od ostatniej Sesji. 
13. Informacja z działalności Prezydenta Miasta Bełchatowa i Urzędu Miasta 

Bełchatowa za okres od ostatniej Sesji. 
14. Interpelacje Radnych. 
15. Sprawy różne, zapytania, wolne wnioski. 
16. Zamknięcie obrad sesji. 
 
 
AD. 3 
Przyjęcie protokołu z VI Sesji z dnia 26 lutego 2015 r. 
 
Protokół z VI Sesji z dnia 26 lutego 2015 roku  został przez Radę przyjęty 20 głosami 
„za” – jednogłośnie. 

 
 
AD. 4 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia odrębnych obwodów 
głosowania w wyborach Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej. 
 

Uzasadnienie do projektu uchwały, w imieniu Prezydenta Miasta Bełchatowa, 
przedstawiła Pani  Małgorzata Kowalczyk- Pełnomocnik ds. Ochrony  Informacji 
Niejawnych.                      
  

Pytań i głosów  do dyskusji nie zgłoszono. 

 
 

 Opinie Komisji: 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez  Komisje Prawa i Porządku 
Publicznego. 

 (21 radnych obecnych na sali) 
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Głosowanie: 
Projekt uchwały w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania w wyborach 
Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej został przyjęty przez Radę 21 głosami „za” –  
jednogłośnie 
 
Uchwała nr VII/42/15 Rady Miejskiej w Bełchatowie z dnia 26  marca 2015 r. 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

AD. 5 
Raport z wykonania zadań w zakresie realizacji Programu Przeciwdziałania 
Narkomanii Miasta Bełchatowa w roku 2014. 

 
Wprowadzenia  do przedmiotowego punktu w imieniu Prezydenta Miasta 
Bełchatowa, dokonała Pani  Izabela Rudzka  – Kierownik Zespołu ds. Współpracy      
z Organizacjami  Pozarządowymi. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 Z  Raportem  zapoznały się  następujące Komisje: 

 Komisja  Prawa i Porządku Publicznego; 

 Komisja  Oświaty, Kultury i Sportu 

 Komisja  Rodziny, Zdrowia i Opieki Społecznej, która przyjęła wniosek 
zgłoszony przez Przewodniczącego Rady Miejskiej o  treści „ zwołanie 
poszerzonej Komisji z udziałem przedstawicieli Policji, Straży Miejskiej, 
Sanepidu, Szpitala Woj. itp.  do dyskusji w przedmiocie zagrożenia 
narkomanii  w Bełchatowie”. 

 
Głos zabrał Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Kubiak, który odniósł się do 
wniosku zgłoszonego na posiedzeniu Komisji Rodziny, Zdrowia i Opieki Społecznej    
w kwestii dotyczącej problemu narkomanii w  Bełchatowie. 
Przypomniał, że w maju ubiegłego roku na posiedzeniu Komisji Rodziny Zdrowia       
i Opieki Społecznej odbyła się dyskusja  z udziałem przedstawicieli Policji, Straży, 
Sanepidu, przedstawicieli Szpitala, Pedagoga i innych organizacji w przedmiocie 
zagrożenia narkomanii w Bełchatowie.  Przewodniczący zwrócił się do radnych, aby 
po zapoznaniu się  z raportem  zgłaszali swoje sugestie i propozycje  na najbliższe 
posiedzenie Komisji Rodziny, Zdrowia i Opieki Społecznej. Poinformował, że w tej 
kwestii były rozmowy z Panią Prezydent i Wiceprezydent  na temat  stworzenia 
jakiejś poradni lub ośrodka pomocy społecznej.  Taki ośrodek pomocy dziennej czy 
oddział pobytu dziennego dla młodzieży uzależnionej od dopalaczy i narkotyków 
byłby zdaniem Przewodniczącego najlepszym rozwiązaniem, bo doraźna pomoc 
ambulatoryjna jest zdecydowanie niewystarczająca.  
 
 
Rada Miejska w Bełchatowie  zapoznała się z Raportem z wykonania zadań        
w zakresie realizacji Programu Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Bełchatowa 
w roku 2014. 
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AD. 6 

Rozpatrzenie projektu  w sprawie  udzielenia pomocy rzeczowej na rzecz 
Powiatu Bełchatowskiego. 
 

Uzasadnienie do projektu uchwały, w imieniu Prezydenta Miasta Bełchatowa, 
przedstawiła Pani  Ilona Ostrowska – Dyrektor Inwestycji i Zamówień Publicznych. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 Opinie Komisji: 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez następujące Komisje: 

 Komisję Budżetu i Skarbu Miasta 

 Komisję Gospodarki Komunalnej 
 
Brak głosów w dyskusji. 

 

(20 radnych obecnych na sali) 

Głosowanie: 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej na rzecz Powiatu 
Bełchatowskiego został przyjęty przez Radę 20 głosami „za” –  jednogłośnie 
 
Uchwała nr VII/43/15 Rady Miejskiej w Bełchatowie z dnia 26  marca 2015 r. 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

AD. 7 

Sprawozdanie  z realizacji zadań  z zakresu wspierania  rodziny za rok 2014. 

 

Przedmiotowe sprawozdanie radni otrzymali w formie pisemnej. 

Wprowadzenia  do przedmiotowego punktu dokonała Pani  Marianna Bykowska – 
Dyrektor  Miejskiego Ośrodka Pomocy  Społecznej. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 
Ze sprawozdaniem  zapoznała się Komisja  Rodziny, Zdrowia i Opieki Społecznej. 

 
 
Brak głosów w dyskusji. 

 

Rada Miejska w Bełchatowie  zapoznała się ze Sprawozdaniem  z realizacji 
zadań  z zakresu wspierania  rodziny za rok 2014. 
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AD. 8 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VI/35/15 Rady 
miejskiej w Bełchatowie z dnia 26 lutego 2015 r. w sprawie określenia 
kryteriów rekrutacji stosowanych  na drugim  etapie postępowania 
rekrutacyjnego do przedszkoli publicznych Miasta Bełchatowa. 
 

Uzasadnienie do projektu uchwały, w imieniu Prezydenta Miasta Bełchatowa, 
przedstawiła Pani  Elwira  Antońska  –  Dyrektor Wydziału  Oświaty. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

 Opinie Komisji: 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez  Komisje Oświaty, Kultury      
i Sportu. 

 
Brak głosów w dyskusji. 

 

(20 radnych obecnych na sali) 

Głosowanie: 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VI/35/15 Rady miejskiej w 
Bełchatowie z dnia 26 lutego 2015 r. w sprawie określenia kryteriów rekrutacji 
stosowanych  na drugim  etapie postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli 
publicznych Miasta Bełchatowa został przyjęty przez Radę 20 głosami „za” –  
jednogłośnie 
 
Uchwała nr VII/44/15 Rady Miejskiej w Bełchatowie z dnia 26  marca 2015 r. 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

AD.  9 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VI/35/15 Rady 
miejskiej w Bełchatowie z dnia 26 lutego 2015 r. w sprawie określenia 
kryteriów rekrutacji stosowanych  na drugim etapie postępowania 
rekrutacyjnego do oddziałów przedszkolnych  w szkołach podstawowych Miasta 
Bełchatowa  w roku szkolnym  2015/2016. 
 
Uzasadnienie do projektu uchwały, w imieniu Prezydenta Miasta Bełchatowa, 
przedstawiła Pani  Elwira  Antońska  – Dyrektor Wydziału  Oświaty. 

 

Pytań nie zgłoszono. 
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 Opinie Komisji: 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez  Komisje Oświaty, Kultury      
i Sportu. 

 
Brak głosów w dyskusji. 

 

(19 radnych obecnych na sali) 

Głosowanie: 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VI/35/15 Rady miejskiej w 
Bełchatowie z dnia 26 lutego 2015 r. w sprawie określenia kryteriów rekrutacji 
stosowanych  na drugim  etapie postępowania rekrutacyjnego do oddziałów 
przedszkolnych  w szkołach podstawowych Miasta Bełchatowa  w roku szkolnym  
2015/2016. został przyjęty przez Radę 19 głosami „za” –  jednogłośnie 
 
Uchwała nr VII/45/15 Rady Miejskiej w Bełchatowie z dnia 26  marca 2015 r. 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
 
AD.  10 
Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie zmian 
w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Bełchatowa na lata 2015-2021. 
 
Uzasadnienie do projektu uchwały, w imieniu Prezydenta Miasta Bełchatowa, 
przedstawiła Pani  Ewa  Gocel – Skarbnik Miasta Bełchatowa. 

 

 Opinie Komisji: 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez następujące Komisje: 

 Komisję Prawa i Porządku Publicznego, 

 Komisję Oświaty, Kultury i Sportu, 

 Komisję Gospodarki Komunalnej, 

 Komisję Rodziny, Zdrowia i Opieki Społecznej 

 Komisja Budżetu i Skarbu Miasta. 
 
 
Brak głosów w dyskusji. 

 

(21 radnych obecnych na sali) 

Głosowanie: 

Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta 
Bełchatowa na lata 2015-2021 został przyjęty przez Radę 15 głosami „za”, przy       
5  głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”.  
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Uchwała nr VII/46/15 Rady Miejskiej w Bełchatowie z dnia 26  marca 2015 r. 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
 
AD.  11 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian  budżetu Miasta Bełchatowa na 
2015 rok. 
 
Uzasadnienie do projektu uchwały, w imieniu Prezydenta Miasta Bełchatowa, 
przedstawiła Pani  Ewa  Gocel – Skarbnik Miasta Bełchatowa. 

 

 Opinie Komisji: 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez następujące Komisje: 

 Komisję Prawa i Porządku Publicznego, 

 Komisję Oświaty, Kultury i Sportu, 

 Komisję Gospodarki Komunalnej, 

 Komisję Rodziny, Zdrowia i Opieki Społecznej 

 Komisja Budżetu i Skarbu Miasta. 
 
W  ramach dyskusji  głos zabrał radny Tadeusz Markiewicz, który  wyraził 
zaniepokojenie i niezadowolenie ze zmian w budżecie.  Powiedział, że jego 
zdaniem jest to dowód na to, że miasto nie ma wizji wykorzystania  środków 
finansowych powierzonych przez mieszkańców.  Nadmienił, że miasto ma teraz 
dołożyć pół miliona złotych  na lokalny transport  zbiorowy aby rozliczyć 
wozokilometry. Radny  powiedział także, że jeśli ma świadomie głosować za tym, 
to chciałby  wiedzieć  czy w stosunku do roku 2013 wzrosła cena wozokilometra, a 
jeśli tak to o ile i dlaczego, czy  w stosunku do roku 2013 wzrosła długość tras 
obsługiwanych przez MZK co ewentualnie mogłoby skutkować zwiększonym 
zapotrzebowaniem na środki. Radny  dodał, że paliwo    w roku 2014 było tańsze 
niż w roku  2013 co powinno skutkować zmniejszeniem ceny wozokilometra.  
Następnym argumentem, który budzi niepokój  radnego to brak długofalowego 
pomysłu na funkcjonowanie miasta a szczególnie miejskiej oczyszczalni ścieków. W 
prognozie finansowej nie ma przewidzianych środków na lata 2016 i następne, a 
wiadomo, że problem oczyszczalni ścieków jest bardzo kosztowny. 
Radny powiedział, że w związku z tym, że jest zaniepokojony taka procedurą zmian 
budżetu będzie głosował przeciwko tej zmianie. 
 
Innych głosów do dyskusji nie zgłoszono. 
 
 

(21 radnych obecnych na sali) 

Głosowanie: 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Bełchatowa na 2015 rok został 
przyjęty przez Radę 15 głosami „za”, przy  5  głosach „przeciw” i 1 głosie 
„wstrzymującym się”.  
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Uchwała nr VII/47/15 Rady Miejskiej w Bełchatowie z dnia 26  marca 2015 r. 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
 
AD.  12 
Informacja z działalności Rady za okres od ostatniej Sesji. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej  Dariusz Kubiak  poinformował, że wpłynęło pismo 
od  radnej  Ewy Skorupy i radnego Karola Kowalskiego o wystąpieniu z Klubu 
Radnych PLUS. Przewodniczący odczytał pismo. 
 
Następnie Przewodniczący Rady poinformował o zaproszeniu radnych na akcję 
charytatywną „malowany piątek” do Galerii Olimpia, a także przypomniał                     
o terminowym składaniu oświadczeń majątkowych za rok 2014  
 
 
AD.  13 
Informacja z działalności Prezydenta Miasta Bełchatowa i Urzędu Miasta 
Bełchatowa za okres od ostatniej Sesji. 
 
Radna Ewa Skorupa  zapytała czy w związku z 10 –tą rocznicą  śmierci naszego 
Patrona Papieża  Jana Pawła II  miasto się w jakiś sposób przygotowuje? 
 
Do pytania odniosła się Pani Mariola Czechowska Prezydent Miasta Bełchatowa, 
która poinformowała, że 12 kwietnia br. w Gigantach Mocy na dużej Sali odbędzie 
się koncert Filharmonistów  Łódzkich  z okazji   10 –tej  rocznicy śmierci  Papieża  
oraz z okazji 5 rocznicy katastrofy w Smoleńsku. 
 
Radny Dariusz Matyśkiewicz  odniósł się do informacji  z działalności Prezydenta       
z dnia 16 marca  dot. przyjęcia projektu uchwały, którego dzisiaj na sesji  nie 
przyjęto w sprawie zaopatrzenia w  wodę i odprowadzenia ścieków i zapytał gdzie   
i kiedy oraz na jakim etapie był odrzucony wcześniejszy projekt  WOD-KAN.  
 
Do pytania odniosła się Pani Prezydent Miasta, która powiedziała, że pierwszy 
wniosek  WOD-KAN.   wpłynął w ustawowym  terminie, a  do tego który był             
w porządku sesji  złożona została  przez WOD-KAN. autopoprawka. 
 
 
AD.  14 
Interpelacje Radnych. 
 

1. Radny Grzegorz  Muskała  
a) dot. zagospodarowania terenu zielonego między ulicą Św. Barbary   
     ulicą Węglową  
b) dot. objęcia monitoringiem parku w osiedlu Bińków  
c) dot. zmiany oznakowania na skrzyżowaniu ulicy Św. Barbary a ulicą 

Węglową 
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d) dot. przeglądu technicznego placów, zabaw, parków na terenie miasta 
oraz obiektów sportowych. 

 
2. Radny  Dariusz Matyśkiewicz  

a) dot. przetargu na konserwację  zieleni na terenie  Miasta Bełchatowa 
           

3. Radny  Krzysztof  Wata  
a) dot. budowy zatoki parkingowej na osiedlu Dolnośląskim  

 
AD.  15 
Sprawy różne, zapytania, wolne wnioski. 
 
Radny  Krzysztof  Wata odniósł się do informacji Prokuratury Okręgowej                 
w Piotrkowie Trybunalskim, gdzie postawiony jest zarzut Panu Robertowi K.  
pracownikowi samorządowemu gminy miasta  Bełchatowa.  Zarzut dotyczy 
publikacji  „ochrony środowiska i zarządzania środowiskowego”  oraz wykorzystania 
cudzych utworów  bez podania źródła.  Radny zapytał- czy Pan Robert K.  spełnia 
znamiona pracownika z nieposzlakowaną  opinią zgodnie  z ustawą o pracownikach 
samorządowych? 
 
Do pytania odniosła się Pani Prezydent Miasta  Bełchatowa, która powiedziała, że  
w tym momencie nie jest w posiadaniu takich oficjalnych informacji                        
z Prokuratury i trudno jej odnieść  się  do tej sytuacji. Sprawa jest monitorowana. 
 
Kontynuując  pytania w tej kwestii  radny Krzysztof Wata  zapytał jakie działania 
zostaną lub zostały podjęte wobec Roberta K., jeśli  postawione zarzuty zostaną 
potwierdzone? 
 
Pani Mariola Czechowska Prezydent Miasta powiedziała, że  w momencie kiedy  
będzie oficjalna informacja z Prokuratury, zostaną  podjęte odpowiednie  kroki. 
 
Radny  Krzysztof Wata poprosił także o informacje na piśmie dot.: 
budowy bloku mieszkalnego na osiedlu Przytorze w obrębie ulicy Słowackiego. 
Zapytał  kto jest  inwestorem bloku, kto jest właścicielem  działki i od kiedy?  Czy 
budowa bloku była konsultowana z mieszkańcami pobliskich bloków? Radny 
dodatkowo poprosił   o załączenie mapy sytuacyjnej  budynku i otoczenia – dotyczy  
to parkingu i spraw wokół bloku.  Radny powiedział, że o informacje pytają 
mieszkańcy bloku  nr  5  i sąsiednich bloków, którzy są zaniepokojeni ponieważ 
planowany blok będzie siedmio  kondygnacyjny z 2 klatkami.  Poprosił o zajęcie 
stanowiska na jakim etapie jest pozwolenie na budowę. 
 
Następnie radny Krzysztof Wata odniósł się do odpowiedzi  na składane przez 
radnych interpelacje. Powiedział, że odpowiedzi są bardzo ogólnikowe, a 
mieszkańcy oczekują  dokładniejszych odpowiedzi. Poprosił, aby  sprawy, które 
przekazują wyborcy były  bardziej  uzasadnione i  szanujące radnych. 
 
Do kwestii  odniosła się Pani Prezydent Miasta, która  podziękowała za przekazaną 
sugestię i powiedziała, że  w przyszłości  odpowiedzi na interpelacje będą bardziej 
szczegółowe. 
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Radny Grzegorz Muskała odniósł się do  sprawy dotyczącej braku finansowania 
wyjazdów uczniów na zawody  rejonowe przez Bełchatowski Międzyszkolny Związek 
Sportowy.  Poinformował, że z protokołu i uchwały Bełchatowskiego Związku 
Sportowego wynika, że została obniżona  dotacja na działalność Związku w roku 
2015 o kwotę 10 tys. zł.  Z uwagi na to, Zarząd Szkolnego Związku postanowił 
między innymi: zrezygnować z finansowania transportu bełchatowskich szkół na 
zawody rejonowe, obniżyć wynagrodzenie  sekretarza Bełchatowskiego Szkolnego 
Związku Sportowego oraz osoby prowadzącej obsługę prawną i rachunkową,  
obniżyć koszty wynagrodzenia  organizatorów i sędziów, obniżyć koszty związane     
z zakupem pucharów, medali i nagród rzeczowych a także inne organizowanie 
uroczystości.  Radny w imieniu  swoim i innych nauczycieli  zwrócił się z prośbą do 
Pani Prezydent o zapoznanie się z powyższą kwestią. 
 
Odnosząc się do powyższej kwestii Pani Agnieszka Wysocka – Wiceprezydent Miasta 
podziękowała za informację i  powiedziała, że nie jest w posiadaniu takiego 
protokołu Bełchatowskiego Szkolnego Związku Sportowego.  Pani Wiceprezydent 
odniosła się również do jednej z kwestii dotyczącej obsługi księgowej, która jest     
w kosztorysie wykazana  na przeszło 3 tys. zł , podczas gdy inne organizacje 
szkolne ograniczają się do kwoty od 200 zł do 500 zł.  
 
 
AD.  16 
Zamknięcie obrad sesji. 
 
 
Zamknięcia obrad VII Sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Bełchatowie 
Dariusz Kubiak. 

Złożył  życzenia  wielkanocne  radnym i wszystkim obecnym na Sali. 
 

 
                                                 Dariusz Kubiak 

 
                                                Przewodniczący 
                                       Rady Miejskiej w Bełchatowie 
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